
Protokół Nr XXIV 

 

z obrad XXIV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 27 sierpnia 2008 r . 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10:00 w Szkole Podstawowej w Bychlewie . 

Na ustawowy stan Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

dyrektorzy szkół podstawowych z terenu gminy Pabianice , inspektor ds. oświaty w gminie 
Pabianice A. Roszko, przedstawiciele Związków Zawodowych Nauczycielstwa Polskiego 
w gminie Pabianice: U. Kolanek i J. Szmidt , inspektor ds. kultury w gminie Pabianice 
M. Wieczorek, W-ce Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet Z. Grelus, Honorowa 
Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet G. Pluta , Przewodniczące Kół Gospodyń Wiejskich 
z terenu gminy Pabianice, Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej A. Pluta, Choreograf  

Z P i T „Bychlewianka” I. Osińska, Instruktor Kapeli ZPiT „Bychlewianka” T. Ziółkowski, 
Prezes Gminnej Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej H. Nowak, dyrygent Gminnej 
Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej R. Kraska, Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt 
E. Adamczyk, Sekretarz Gminy J. Słubik, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, sołtysi 
gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do 
protokołu.  

Lista zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXIII sesji został  przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu - jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 3  

 

Porządek obrad został zatwierdzony w głosowaniu – jednomyślnie i przedstawia się w sposób 
zapisany poniŜej:  

Otwarcie obrad XXIV  esji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXIII sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami . 

7. Informacja o stanie przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2008/2009. 

8. Działalność kulturalna na terenie gminy Pabianice.  

9. Interpelacje radnych.  

10.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r.- Uchwała Nr XXIV/A/2008  

b) zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r.- Uchwała Nr XXIV/B/2008  

c) zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r - Uchwała Nr XXIV/C/2008  

d) zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r.- Uchwała Nr XXIV/D/2008 

e) zmiany Uchwały Rady gminy Pabianice Nr XVII/103/2008 z dnia 30 stycznia 2008 r. 
w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Pabianice w zakresie zmiany planu wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska – Uchwała Nr XXIV/E/2008  

f) upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia porozumienia z gminą Miejską 
Pabianice dotyczącego powierzenia zadań z zakresu oświaty – Uchwała 
Nr XXIV/F/2008  

g) uchylenia Uchwały Nr XXVII/152/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 25 czerwca 
2008 roku w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach- Uchwała 
nr XXIV/G/2008  

h) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej – 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach – Uchwała Nr XXIV/H/2008  

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Do Komisji Uchwal i Wniosków powołano radnych: A. Jaksę i K. Gąsiorka.  

Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 5.  

Przewodniczący Komisji udzielili informacji o pracy Komisji między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna 
odbyła między sesjami jedną kontrolę  w temacie:  

kontrola wydatkowania środków na remont Domu Ludowego w Bychlewie i boiska 
sportowego w Bychlewie - okres objęty kontrolą od 01.11.2006 r. do dnia kontroli oraz 
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posiedzenie w temacie: gospodarowanie środkami budŜetowymi i działalność Domu 
Ludowego w Bychlewie i Klubu Sportowego w Bychlewie , zapoznanie się z materiałami na 
najbliŜszą sesję  Rady Gminy Pabianice.  

Przewodnicząca Komisji odczytała wnioski pokontrolne z przeprowadzonej kontroli przez 
Komisję Rewizyjną w w/w temacie.  

Przewodniczący Rady zabierając głos stwierdził , iŜ jego zdaniem przedłoŜone wnioski nie 
dotyczą tematu kontroli, poprosił o przedłoŜenie ich ponownie w pkt. wolne wnioski i sprawy 
róŜne porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek poinformował, Ŝe 
Komisja, której przewodniczy  równieŜ odbyła  dwa posiedzenia między sesjami. Na jednym 
z posiedzeń rozpatrzyła pismo   Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody Wydziału 
Środowiska i Rolnictwa Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi dot. utworzenia obszaru 
chronionego krajobrazu  na terenie gminy Pabianice „Doliny Neru” i Tuszyńsko – 
Dłutowsko- Grabiańskiego, pozyskała  informację  na temat kanalizacji południowej strony 
gminy Pabianice. 

W sprawach róŜnych omówiła materiały  na najbliŜszą sesję Rady Gminy Pabianice.  

Drugie posiedzenie wyjazdowe  ponad planowane   odbyło się do straŜnic gminy Pabianice 
w których były zaplanowane wydatki na przeprowadzenie prac remontowych wykazane 
w jednym z projektów uchwał przygotowanych na najbliŜszą sesję Rady Gminy Pabianice.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej K. Gąsiorek poinformował, Ŝe wraz 
z Przewodniczącym Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej odbyli wspólne 
posiedzenie Komisji, którym przewodniczą – posiedzenie wyjazdowe do placówek 
oświatowych w temacie: 

1. Oceny stanu przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego 2008/09 oraz oceny realizacji inwestycji w placówkach oświatowych 
i zabezpieczenia dowozu dzieci, Komisje omówiły materiały na najbliŜszą sesję 
Rady Gminy Pabianice.  

 

Ad. pkt. 6  

 

Wójt Gminy przedłoŜył informację o pracy Urzędu Gminy w okresie między sesjami. 
Informacja przedkłada się w sposób zapisany poniŜej: 

 

„INFORMACJA WOJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MI ĘDZY SESJAMI RADY GMINY 
W OKRESIE OD 1 LIPCA DO 26 SIERPNIA 2008 ROKU 
 
W zakresie gospodarki komunalnej i ochrony środowiska 
 

1. W lipcu wykonano docieplenie ścian oraz wymianę 4 szt. okien w budynku stacji 
uzdatniania wody w Górce Pabianickiej. 

2. W sierpniu wykonano rozbudowę sieci wodociągowej we wsi Rydzyny –Potaźnia. 
3. W drugiej dekadzie sierpnia przeprowadzono zbiórkę odpadów z poboczy dróg – 

zebrano 2 kontenery po 10 m3 kaŜdy. 
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4. W lipcu komisja gminna spisała 104 protokoły szacunkowe start spowodowanych 
suszą na łączną powierzchnię 1053 ha zbóŜ i drugi pokos traw. Dokumentacja została 
dostarczona do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. 

5. Rozstrzygnięto przetarg na dostawę ciągnika rolniczego. Wygrała firma „Agros –
Wrońscy” ze Strzelec Wielkich , z która zawarto umowę na kwotę 102.480 zł brutto. 
RównieŜ dokonano zakupu przyczepy ciągnikowej dwuosiowej i kosiarki ciągnikowej 
bijakowej do wykaszania rowów. W chwili obecnej w/w sprzęt jest uŜywany do 
wykaszania poboczy dróg gminnych. 

6. Podpisano umowę z firmą „Włodan” na wykonanie utwardzenia odcinka drogi 
gminnej Wola śytowska – Konin długości ok.650 mb destruktem asfaltowym. 
Wykonanie robót nastąpi do końca sierpni a 2008 roku. 

7. Ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę oświetlenia ulicznego w Rydzynach w 
osiedlu domków jednorodzinnych i w ul. Szerokiej. Otwarcie ofert nastąpi 2 września 
2008 roku. Termin wykonania ustalono do 15 października 2008 roku. 

 
W zakresie oświaty 
 

1. Przygotowano wykazy uczniów, którzy zakwalifikowali się do pomocy materialnej w 
ramach Rządowego programu „Wyprawka szkolna.” Pomoc w formie dofinansowania 
zakupu podręczników jest udzielana  dzieciom i uczniom, rozpoczynającym w roku 
szkolnym 2008/2009 obowiązkowe roczne przygotowanie przedszkolne w 
przedszkolu albo w oddziale przedszkolnym zorganizowanym w szkole podstawowej i 
naukę w klasach I – II – III szkoły podstawowej. Pomoc w ramach programu 
przysługuje uczniom pochodzących z rodzin, w których dochód na osobę w rodzinie 
nie przekracza kryterium dochodowego określonego ustawą o pomocy społecznej. Z 
tej formy pomocy skorzysta  42 uczniów szkół gminnych. 

 
2. Opracowano projekt uchwały Rady Gminy w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy 

Pabianice do zawarcia porozumienia z Gminą Miejską Pabianice dotyczącego 
powierzenia zadań z zakresu oświaty, t.j.  przyjęcia  do przedszkoli miejskich dzieci 
zamieszkałych na terenie gminy. 

 
3. W dniu 21 sierpnia br. odbyła się narada dyrektorów szkół gminnych, podczas której 

omówione zostały sprawy organizacyjne związane z przygotowaniem szkół do 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego, dotyczące m.in. struktur organizacyjnych i 
statutów, zastępstwa za dyrektorów w przypadku ich nieobecności, dowoŜenia i 
Ŝywienia  uczniów, podręczników, stypendiów szkolnych i programu wspierania 
edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieŜy oraz sprawozdawczości. 

 
4. W okresie wakacji w placówkach oświatowo-wychowawczych przeprowadzono 

szereg prac remontowych, naprawczych i porządkowych, przygotowujących obiekty 
szkolne  rozpoczęcia nauki w dniu 1 września.  

 
W zakresie kultury 
 
W dniach 21 – 27 sierpnia br. 42 osoby z Zespołu Pieśni i Tańca „Bychlewianka” 
uczestniczyły w warsztatach w Sulejowie. W tym czasie nagrany został równieŜ 
profesjonalny film promocyjny Zespołu. 
 
 Ponadto  
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W lipcu rozstrzygnięto przetarg na rozbudowę straŜnicy OSP w Gorzewie . Wygrała firma 
„MONBUD” Grzegorza Rosińskiego za kwotę 137.017,89 zł brutto. 
 
W sierpniu rozstrzygnięto  przetarg na dowóz uczniów w roku szkolnym 2008/2009. 
Jedyną ofertę złoŜył PKS Łódź na kwotę 225.385,01 zł brutto.” 

 
 
Na podstawie materiałów 
Urzędu Gminy przygotowała: 
J. Słubik 

 

Ad. pkt. 7 

 

Informację na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2008/2009 przedłoŜyła inspektor ds. oświaty w gminie Pabianice A. Roszko.  

Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Inspektor w imieniu Wójta Gminy, dyrektorów szkół i swoim zaprosiła do inauguracji 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2008/2009 i przedłoŜyła harmonogram rozpoczęcia roku 
szkolnego w poszczególnych szkołach na naszym terenie.  

 

Ad. pkt. 8  

 

Inspektor M. Wieczorek przedłoŜył informację na temat działalności kulturalnej na terenie 
gminy Pabianice.  

Informacja stanowi pisemny załącznik nr 4 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrał radny P. Kociołek zadał pytanie, czy wiadomym jest jaki procent 
uczniów w naszej gminie uczęszcza na lekcje wychowania fizycznego? Zasygnalizował takŜe 
sprawę dot. zmiany nazwy Zespołu Pieśni i Tańca „Bychlewianka” na „Bychlewiacy”. 

Następnie głos zabrał Prezes Gminnej Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej H. Nowak. 
Wyraził  podziękowanie dla Rady Gminy i Wójta za zaproszenie na sesję Rady Gminy, 
a takŜe uzupełnił wystąpienie inspektora ds. kultury M. Wieczorka przedkładając 
harmonogram wystąpień orkiestry dętej z okazji róŜnych uroczystości gminnych, 
powiatowych, wojewódzkich i krajowych. 

PrzedłoŜony harmonogram stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Dyrygent Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej R. Kraska informując o tym, iŜ dzięki temu, 
ze orkiestra dęta bierze udział w przeglądach twórczości orkiestr dętych ma moŜliwość 
ubiegania się o dofinansowanie na umundurowanie.  

Poinformował  takŜe, Ŝe przy orkiestrze powstał zespół big-bendowy (muzyka amerykańska 
początku wieku XX”) Nawiązał takŜe do problemu z jakim boryka się orkiestra, a jest to 
problem za małej powierzchni sali do odbywania prób. Tu zwrócił się do Rady Gminy 
i Wójta z prośbą o pomoc w rozwiązaniu problemu.  
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Radna Z. Kasperska  zabierając głos odniosła się do przedłoŜonego tematu dot. spraw oświaty 
i kultury, złoŜyła słowa uznania na ręce Wójta Gminy, który działania te wspiera.  

Wszystkie organizacje działające na naszym terenie między innymi orkiestra dęta, Koła 
Gospodyń Wiejskich zawsze zwracając się do Wójta Gminy o pomoc, uzyskują ją. Wójt jest 
otwarty na szeroką współpracę ze środowiskiem, równieŜ jest to zasługa ludzi, z którymi 
Wójt współpracuje w szczególności inspektor A. Roszko i inspektora M. Wieczorka.  

Głos zabrała W–ce Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet Z. Grelus przedkładając 
informacje o pracy kobiet.  

Informacja stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, ze na wspólnym posiedzeniu Komisji Samorządowo-Społecznej 
i Organizacyjnej oraz Komisji Gospodarczo-Finansowej podejmowany był temat zwiększenia 
wymiaru godzin pracy w administracji w oświacie. Komisje zapoznały się z pismami, które 
wpłynęły do Wójta Gminy i do Rady Gminy od dyrektorów szkół i na pewno komisje wrócą 
jeszcze do tego tematu w miesiącu wrześniu w celu wypracowania  opinii do powyŜszego. 
Przewodniczący H. Kalinowski skierował  słowa podziękowania do dyrektorów szkół i całego 
grona pedagogicznego, a takŜe do wszystkich działaczy kultury na naszym terenie za ich 
ogromny trud pracy i osiągnięcia. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bychlewie A. Wójcikowska odniosła się do wypowiedzi 
radnego H. Kalinowskiego w kwestii dot. zwiększenia etatów pracy w administracji szkolnej.  

Powiedziała, Ŝe ze względu na „rozbudowanie sprawozdawczości” w pracach 
administracyjnych w szkołach znacznie zwiększył się zakres czynności pracowników 
administracyjnych. Przytoczyła cały zakres prac administracyjnych, które w ostatnim czasie 
zostały w związku ze zmianą róŜnych przepisów zwiększone. Pracownik administracji 
zatrudniony na 0,5 etatu w danej placówce niestety nie jest w stanie w tym wymiarze czasu 
pracy wykonać wymaganego zakresu czynności. 

Wystąpiła z prośbą w imieniu wszystkich dyrektorów o przychylenie się Rady Gminy i Wójta 
do zwiększenia budŜetu w dz. administracja  który pozwoliłby na zwiększenie  o 0,5 etatu dla 
zatrudnionych pracowników administracji. 

Wystąpienie dyrektor A. Wójcikowskiej zostało poparte przez przedstawicielki Związku 
Nauczycielstwa Polskiego działającego na terenie Gminy Pabianice.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
powiedział, Ŝe Komisja której przewodniczy temat powyŜszy ponownie rozpatrzy na 
posiedzeniu w miesiącu wrześniu podejmie i przedłoŜy swoją opinię.  

Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszymi tematami nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 9  

 

Z interpelacją wystąpili radny M. Muszczak i radny P. Kociołek .  

Interpelacja dotyczyła podjęcia działań zmierzających do wybudowania chodnika 
w Bychlewie po lewej stronie drogi (jadąc w kierunku Bełchatowa) i naprawy istniejącego 
chodnika po prawej stronie drogi.  
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Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach. Po przerwie 
Przewodniczący rady wznowił obrady.  

 

Ad. pkt. 10 

 

Podjęcie uchwał:  

Pierwszym przedłoŜonym przez Komisję Uchwał i Wniosków projektem uchwały był projekt 
uchwały Nr  XXIV/158/ 2008  w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice. W wyjaśnieniu 
podaje się , Ŝe w związku ze zmianą interpretacji przepisów o rachunkowości odnośnie 
zwróconego podatku VAT z Urzędu Skarbowego w 2008 , a dotyczącego rozliczeń za 2007 r 
naleŜy go przyjąć na dochody , a nie na refundacje kosztów VAT bieŜącego roku . W związku 
z przeprowadzeniem korekty księgowań niezbędne jest wprowadzenie do budŜetu dochodów 
z tego tytułu i wydatków w 2008.  

Wyjaśnienie do Uchwały zwiększającej wydatki w § 4530-podatek od towarów usług (VAT)  
W związku ze zmianą interpretacji przepisów o rachunkowości odnośnie podatku VAT 
zwróconego z Urzędu Skarbowego do budŜetu w 2008 r. a dotyczącego rozliczeń z 2007 r. 
naleŜy go odprowadzić na dochody a nie na refundację VAT roku bieŜącego. W związku  
z powyŜszym aby dokonać korekty naleŜy dokonać zmiany w budŜecie planując poniesione 
koszty VAT z roku bieŜącego które nie będą z refundowane. 

Rada Uchwałę Nr XXIV/158/2008 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 
15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 7 
do protokołu.  

Po przedłoŜeniu projektu uchwały Nr  XXIV/159/2008 – zmian w budŜecie gminy Pabianice 
na 2008 r.  gdzie w uzasadnieniu podaje się, Ŝe w § 6230 dotacje celowe z budŜetu na 
finansowanie zakupów inwestycyjnych zmniejsza się  kwotę 56.682 zł i z § 4810 rezerwy 
zmniejsza się  kwotę 20 tys. zł razem kwotę 76.682 zł. 

Kwota 56.682 zł pozostała z zakupu nowego samochodu poŜarniczego dla OSP śytowice 
(kwota uchwalona wynosiła 150 tys. zł)  

Zwiększyć w budŜecie na ochotnicze straŜe  poŜarne kwotę 76.682 zł i tak na : 

OSP śytowice – remont garaŜu i zakupienie sprzętu   - 19.922 zl. 

OSP Janowice – ogrodzenie terenu wokół straŜnicy  - 22 360 zł.  

OSP Górka Pabianicka – remont garaŜu    -16 400 zł 

OSP Pawlikowie – remont garaŜu     -10 000 zł 

OSP Kudrowice – połoŜenie tynku, malowanie ścian  - 8.000 zł.  

Radny P. Kociołek Przewodniczący komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju przedłoŜył 
wniosek do projektu uchwały z posiedzenia Komisji z dnia, w którym Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przyznanie środków finansowych na remonty w straŜnicach Pawlikowice, 
Janowice i Górka Pabianicka, negatywnie opiniuje przyznanie środków finansowych na 
remonty w OSP Kudrowice i śytowice z uwagi na to, Ŝe prace remontowe zostały juŜ tam 
wykonane.  

Radny P. Kociołek postawił wniosek o wyłączenie tych dwóch straŜnic, w których wykonano 
prace z projektu uchwały.  
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Wójt Gminy H. Gajda w wyjaśnieniu do prac wykonanych w straŜnicy w śytowicach 
poinformował, Ŝe pozostały w budŜecie gminy środki finansowe z samochodu straŜackiego, 
który był zakupiony dla tej jednostki za kwotę mniejszą niŜ przewidywano w budŜecie. GaraŜ 
tej jednostki wymagał remontu i w okresie wakacyjnym prace były przeprowadzane, jest 
jeszcze potrzeba dokupienia sprzętu dla potrzeb w/w samochodu bojowego dla tej jednostki. 
Prezes wystąpił z prośbą o umoŜliwienie podjęcia robót w okresie letnim, na co wydałem 
pozwolenie, odbywały się wówczas prace w Radzie. Nie została faktycznie zachowana 
kolejność, ale tylko dlatego, Ŝe w Radzie była przerwa wakacyjna.  

JeŜeli chodzi o jednostkę OSP w Kudrowicach, ta miała zaplanowaną uroczystość 
jubileuszową na dzień 24.08.br. W związku z tym, Ŝe są teŜ zaplanowane  doŜynki powiatowe 
i doŜynki gminne, uroczystości jubileuszowe  zostały odłoŜone na dzień 7.09. br. NaleŜało 
równieŜ przygotować straŜnicę do tego święta i poczynić pewne prace remontowe.  

Radna Z. Kasperska powiedziała, Ŝe Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju nie 
kwestionowała zasadności wykonania tych prac, tylko kolejność ich, najpierw powinny być 
zatwierdzone środki, a później wykonywanie robót. Radna zwróciła się o wyjaśnienie prawne 
w tej kwestii. 

Radca prawny powiedział, Ŝe faktycznie nie budzi wątpliwości zasada: najpierw powinny być 
zabezpieczone środki finansowe, a później dopiero ich realizacja. Zadania wykonywane nie 
zostały jednak jeszcze rozliczone, przepisy prawne dopuszczają takie czynności. Radni 
wyraŜają, Ŝe nie kwestionują celowości prac w związku z powyŜszym - wniosek do Rady o 
podjęcie uchwały, aby prawidłowo rozliczyć remonty w straŜnicach.  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek radnego P. Kociołka o wyłączenie tych 
dwóch straŜnic, w których wykonano prace (Kudrowice i śytowice) z projektu uchwały.  

Za wnioskiem opowiedziało się 4 radnych, przy 9 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się. 

Wniosek upadł.  

Za uchwałą Nr XXIV/159/2008 w powyŜszej sprawie Rada opowiedziała się 10 głosami, przy 
5 głosach wstrzymujących się.  

Uchwała znajduje się w załączeniu do protokołu – zał. nr 8  

Uchwała Nr XXIV/160/2008 w sprawie  zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. gdzie 
w wyjaśnieniu  podaje się  Ŝe w związku z ponad planowanymi dochodami w dziale 750 – 
administracja publiczna i dziale 756 – dochody od osób prawnych, osób fizycznych proponuje 
się dokonać korekty tychŜe dochodów i zwiększyć wydatki w budŜecie na dział:  

600 – Transport i łączność  

700 – Gospodarka mieszkaniowa  

750 – administracja publiczna  

801 – oświata i wychowanie 

926 – obiekty sportowe  

została podjęta w głosowaniu 15 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. 

Uchwała w powyŜszej sprawie wraz z uzasadnieniami stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Projekt uchwały Nr  XXIV/161 /2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 
2008 r.  
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W projekcie uchwały zwiększa się środki finansowe w dziale oświata i wychowanie o kwotę 
9.066  

Środki zwiększa się na prośbę dyrektora SP w Pawlikowicach z przeznaczeniem na  pokrycie 
brakujących świadczeń na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych oraz w związku z 
zatrudnieniem dwóch nauczycieli na czas zastępstwa /pismo dyrektora szkoły w załączeniu do 
projektu uchwały w powyŜszej sprawie.  

Radna Z. Kasperska zadała pytanie, czy istnieje moŜliwość, aby fundusz socjalny dla 
pracowników oświaty był przygotowywany do rozdysponowania i przedkładany Radzie 
Gminy w jednym projekcie uchwały, a nie na kaŜdej sesji.  

Skarbnik Gminy powiedziała, Ŝe wszystkie zmiany do budŜetu wprowadza na bieŜąco.  

Uchwała Nr XXIV/161/2008 w powyŜszej sprawie została podjęta 15 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedłoŜyła   projekt Uchwały Nr  XXIV/162/ 2008 w sprawie 
zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XVII/103/2008 z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na 2008 rok z dnia 30 stycznia 2008 r. w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Środowiska. 

Proponuje się tu zwiększenie planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 
o kwotę 133.878, 06 zł w ramach środków pienięŜnych w kwocie 1.942.431.94 zł na 
rachunku na koniec roku  w stosunku do planowanych przychodów, wydatków i rozchodów 
w następujący sposób 

W wyjaśnieniu podaje się: 

„1. Zwiększeniu  wydatków w rozdziale 90003 –pozostałe wydatki bieŜące:- o kwotę 
38010zł. 

Związane jest z wprowadzeniem do planu zadań nie ujętych w planie wydatków 2008 r, 
a polegających na: 

− przeprowadzeniu w dniach od 08.09 do 12.09. 2008r. zbiórki odpadów 
wielkogabarytowych, koszt zbiórki ustalono na kwotę 16050 zł. brutto. 

− opracowaniu aktualizacji - Programu ochrony środowiska oraz Planu gospodarki 
odpadami wraz  z opracowaniami prognoz oddziaływania na środowisko zamierzeń 
ujętych w tych dokumentach. Nowe zasady aktualizacji tych dokumentów ogłoszone 
zostały w Dz. U. Nr 25 poz. 150,  z dnia 25 lutego 2008r. Najtańsza złoŜona oferta 
opiewa na kwotę 21.960zł. brutto, najdroŜsza na  kwotę  27450 zł. brutto.  

2. Zwiększeniu wydatków w rozdziale 90004  -pozostałe  wydatki bieŜące  - o kwotę 7000 zł 
związane jest z:  

− wprowadzeniem do planu wydatków , nasadzeń drzew i krzewów przy szkole 
podstawowej w Bychlewie – zapotrzebowanie na środki  zgłoszone zostało  w lipcu 
2008r.  

− wprowadzeniem do planu wydatków nasadzeń drzew i krzewów przy hydroforni 
w Górce Pabianickiej, stało się to moŜliwe gdyŜ w lipcu 2008r. wykonano nowe 
ogrodzenie tego obiektu .  

3.- Zwiększeniu wydatków w rozdziale 90013 – schronisko dla zwierząt o kwotę 30.000zł. 
w oparciu o niŜej podane dane.: 

− w okresie od dnia 01.01.2008 r. do dnia 31.06.2008r. odłapano 11 psów, 
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− aktualnie w schronisku przebywa 36 psów 

− za pierwsze półrocze 2008r. wydatki wynoszą  33 227 zł , a plan roczny wynosi 
50 tyś. zł.-. zakładając ,Ŝe w II półroczu 2008r. odłapywanie psów będzie na poziomie  
pierwszego półrocza br.  niezbędne jest zwiększenie środków o kwotę 30 tyś zł. 

 

4. Zwiększeniu wydatków w rozdziale 90095 pozostała działalność- wydatki bieŜące o kwotę 
2000 zł. z przeznaczeniem na realizację zadania, przyjętego w planie wydatków 2008r. - 
polegającego na zakupie pomocy naukowych dla szkół , w zaplanowanej kwocie 5000 zł. 

Brak środków spowodowany jest niedoszacowaniem w listopadzie 2007r.  środków na 
zorganizowanie  wycieczki ekologicznej a  spowodowany  wzrostem cen i usług w 2008r. 

Radny P, Kociołek zabierając głos powiedział, Ŝe w § 6110 jest taka sama sytuacja jak przy 
uchwale  dot. wydatków na remont w straŜnicach. Zaplanowane są środki 22 tys. zł na 
rozbudowę sieci wodociągowej we wsi Szynkielew, a praca ta została juŜ wykonana, postawił 
wniosek o wyłączenie z projektu uchwały zapisu dot. tej kwoty.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska R. Iwaśków w wyjaśnieniu 
poinformował iŜ rzeczywiście robota ta została wykonana przez inwestora wcześniej, 
poniewaŜ wykonywał on juŜ na tym terenie zleconą pracę tj. przyłącze na drugą stronę drogi, 
dalsze prace zostały wykonane przez wykonawcę bez odrębnego zlecenia przez Urząd 
Gminy, jakoby za jednym podejściem do inwestycji. Wykonawca wykonał robotę na 
podstawie dokumentacji osoby, która posiada juŜ przyłącze - samowolnie.  

Wójt Gminy w uzupełnieniu wyjaśnienia poinformował, Ŝe w miesiącu lipcu zgłosił się do 
niego właściciel gruntów na których usytuowany jest wodociąg, jest to nowy nabywca 
gruntów, który chce, aby wodociąg ten został z jego gruntów „wyniesiony” na nową drogę / 
usytuowanie zasuwy w drodze gminnej, w tej chwili grunt jest podzielony i działki sprzedane 
dla nowych właścicieli.  

Radna Z. Kasperska  wystąpiła o opinię prawną w powyŜszej kwestii. Radna zwróciła uwagę 
równieŜ na zapis w rozdz. 90004- utrzymanie zieleni w miastach i gminach 7 tys. zł. – zakup 
krzewów i drzewek i stwierdziła, Ŝe jest to jej zdaniem za duŜa kwota. W uzasadnieniu podaje 
się, Ŝe zakupu dokona się dla SP w Bychlewie. Radna powiedziała, Ŝe przed sesją oglądała 
teren przy szkole i na pewno wymagane nasadzenia nie poczynią takiej sumy. 

Kierownik R. Iwaśków w wyjaśnieniu poinformował, Ŝe za tę sumę będą równieŜ czynione 
roboty związane z wycinką drzew, między innymi w Porszewicach na drodze do Domu 
Dziecka.  

Radca Prawny ustosunkowując się do pytania radnej w kwestii powyŜszego projektu uchwały 
i zapisanych wydatków na sieć wodociągową poinformował, Ŝe w chwili obecnej nie moŜe 
zająć stanowiska w tym temacie i wydać opinii, musi zapoznać się uprzednio z dokumentacją 
sieci wodociągowej na budowę tego odcinka.  

Przewodniczący Rady R. Figiel poddał do głosowania wniosek radnego P. Kociołka 
o wyłączeniu z projektu uchwały Nr XXIV162/2008 § 6110 – wydatki inwestycyjne funduszy 
celowych: rozbudowa sieci wodociągowej we wsi Szynkielew – 22 tys. zł.  

Za wnioskiem opowiedziało się 10 radnych, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach 
wstrzymujących się.  

W związku z przyjętym wnioskiem Komisja Uchwał i Wniosków dokonała stosownej 
poprawki w powyŜszym projekcie uchwały.  
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Uchwała Nr  XXIV162/2008 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XVII/103/2008 
z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na 2008 rok z dnia 
30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na 2008 w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Środowiska z zapisaną poprawką została 
podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów wstrzymujących się i bez głosów 
przeciwnych i  stanowi załącznik nr  11 do protokołu.  

Uchwała NR XXIV/ 163/2008 w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia 
porozumienia z Gminą Miejską Pabianice dotyczącego powierzenia zadań z zakresu oświaty 

Została podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się i znajduje się w załączeniu do protokołu jako zał. nr 12. 

Uchwała Nr  XXIV/164/ 2008 w sprawie uchylenia Uchwały Nr152/2008 2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 25 czerwca 2008 w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach.  

Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe otrzymaliśmy zawiadomienie o  wszczętym  
postępowaniu w celu kontroli legalności uchwały Nr XXII/152/2008 Rady Gminy Pabianice 
Nr XXII/152/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 25 czerwca 2008 r.  

W powyŜszej uchwale nie zostało podane nazwisko przedstawiciela Wojewody Łódzkiego 
wchodzącego w skład Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki 
Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach mimo tego iŜ wystąpiliśmy do 
Wojewody odpowiedni wcześnie o przedłoŜenie nam kandydatury, kandydatura  nie została 
nam jednak przedstawiona.  

Dziś na sesji obecny jest przedstawiciel Wojewody do Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach Pan 
Piotr Klimczak, otrzymaliśmy równieŜ pismo Wojewody w tej sprawie.  

W związku z powyŜszym zachodzi konieczność uchylenia podjętej uchwały i powołania Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Petrykozach w składzie, w którym zostanie zapisane nazwisko i imię 
przedstawiciela Wojewody Łódzkiego oraz członków Rady i  wskazanie organu, którego są 
przedstawicielami.  

Uchwała Nr  XXIV/164/ 2008 w sprawie uchylenia Uchwały Nr152/2008 2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 25 czerwca 2008 w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach.  

Uchwała została podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się i stanowi zał. nr 12.  

Uchwała Nr XXIV/165/2008 w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach 
została podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się i stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 11   

 

Punkt 11 nie realizowano, poniewaŜ nie zgłoszono interpelacji na poprzedniej sesji . 
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Ad. pkt. 12. 

 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych radny  H. Kalinowski poinformował, Ŝe miał 
zaszczyt odebrać  pamiątkę ufundowaną  z okazji 80 Lecia Ochotniczej StraŜy PoŜarnej 
w Piątkowisku dla Rady Gminy Pabianice,  którą przekazał na ręce Przewodniczącego Rady. 

Radny K. Gąsiorek - Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Finasowej poinformował, Ŝe 
Komisja na posiedzeniu w dniu  25.08 br. przychyliła się do podpisania porozumienia przez 
Wójta Gminy Pabianice z firmą  przewozową  PKS na przewóz pasaŜerów na trasie od 
krańcówki ul W. Janke w Pabianicach do skrzyŜowania z drogą prowadzącą do Jadwinina 
przez Rydzyny i z powrotem. Miesięczna kwota opłat za ten transport ma wynosić kwotę  

2.400 zł. pomniejszoną o wpływy z biletów. 

Radna Z. Kasperska poinformowała, Ŝe brała udział  w uroczystości jubileuszowej 80 lecia 
OSP w Piątkowisku, podzieliła się swoimi wraŜeniami z uroczystości. 

Zasygnalizowała takŜe potrzebę przewidzenia w budŜecie gminy funduszu tzw. 
reprezentacyjnego, z którego moŜna byłoby dokonywać  zakupów związanych 
z okolicznościowymi uroczystościami (np. kwiaty). 

Radna poruszyła takŜe sprawę  dot. śmierci mieszkańca wsi Świątniki, który zmarł w bardzo 
niegodziwych warunkach. Tu radna skrytykowała pracę Gminnego Ośrodka Opieki 
w Pabianicach, który w takich sytuacjach powinien jak najbardziej ingerować. 

Radny A. Jaksa podziękował za wiatę przystankową w Piątkowisku w miejscu gdzie oczekują 
dzieci na autobus szkolny, porosił jednocześnie o zainstalowanie na przystanku kosza na 
śmieci. 

Radny P. Kociołek zwrócił uwagę o zmobilizowanie wykonawcy boiska sportowego 
w Bychlewie o wykaszanie trawy, co przyczyni się jak powiedział radny do osiągnięcia 
wymagane efektu co do struktury boiska. 

Przewodnicząca Koła Gospodyń Wiejskich w Koninie J. Ruta zwróciła się z prośbą 
o wybudowanie świetlicy dla potrzeb wsi na działce sołeckiej w Koninie. 

Sołtys wsi Pawlikowie W. Jarmakowski wnioskował  o naprawę drogi w Pawlikowicach przy 
posesji 28 (w chwili obecnej następuje tam zapadanie się asfaltu). 

Sołtys wsi Terenina poddał  pod rozwagę przeprowadzenie zbiórki środków pienięŜnych 
w sołectwach na terenie naszej gminy na rzecz ofiar poszkodowanych w związku 
z ogromnymi burzami i huraganami jakie miały miejsce w naszym w kraju w dniu 15 08. br. 

Sołtys wsi Gorzewa podziękowała za ustawienie pojemników do segregacji śmieci na terenie 
sołectwa Gorzew. Jednocześnie zwróciła się z ogromną prośbą o rozwaŜenie moŜliwości 
ustawienia odpowiedniego oznakowania w Gorzewie, które przyczyniłoby się do zwiększenia 
bezpieczeństwa na tej drodze. (moŜe ustawienie tablicy uwaga kontrola radarowa i załoŜenie 
progów zwalniających ?) 

Obecnie  skrzyŜowanie na drodze w Gorzewie w kierunku do Łaskowic jest bardzo mocno 
obciąŜone. Od godz. 7:00 do 17:00 przemieszczają się codzienne cięŜarówki o tonaŜu 
najmniejszym 30 ton, które woŜą ziemię na pabianickie wysypisko śmieci. SkrzyŜowanie jest 
juŜ bardzo rozjeŜdŜone . 
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Glos zabrał Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, który poinformował, Ŝe wpłynęło do 
Rady Gminy ponownie pismo z Urzędu Wojewódzkiego w sprawie rozpatrzenia po raz drugi 

projektu Rozporządzenia Wojewody Łódzkiego w sprawie wyznaczenia „Tuszyńsko – 
Dłutowsko –Grabiańskiego ”Obszaru Chronionego i Doliny Neru, które przekazał do Komisji 
Ochrony Środowiska i Rozwoju . 

Komisja przekazała swoją opinię z posiedzenia, na którym zajęła się tym tematem. 

Komisja podtrzymała swoje negatywne stanowisko w sprawie włączenia części terenów 
gminy Pabianice co do mających powstać obszarów krajobrazu chronionego” z uwagi na to, 
Ŝe przedłoŜony projekt nie uzyskał pozytywnej opinii mieszkańców tych terenów 
w przeprowadzonych wcześniej konsultacjach na ten temat. 

W związku z powyŜszym Rada Gminy Pabianice równieŜ podtrzymała swoje stanowisko 
wyraŜone w uchwałach: 

Uchwała Nr XX/126/ 2008 o zaopiniowaniu projektu Rozporządzenia Wojewody Łódzkiego 
w sprawie wyznaczenia „Tuszyńsko – Dłutowsko –Grabiańskiego ”Obszaru Chronionego 
Krajobrazu i Uchwale  Nr XX/127/2008 o  zaopiniowaniu projektu Rozporządzenia 
Wojewody Łódzkiego w sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina 
Neru ” z dnia 30 kwietnia 2008 r. i upowaŜniła Przewodniczącego Rady do udzielenia 
odpowiedzi na pismo z Urzędu Wojewódzkiego. 

Rada wnioskuje o upowaŜnienie Przewodniczącego Rady do udzielenia odpowiedzi 
w powyŜszej sprawie. 

Przewodniczący Rady postawił wniosek o skierowanie do Komisji Rady tematu rozpatrzenia 
moŜliwości zwiększenia zatrudnienia o 0,5 etatu w administracji w kaŜdej ze szkół na naszym 
terenie . 

Przewodniczący Rady pełniący takŜe funkcję Prezesa OSP w Kudrowicach zaprosił radnych  
i sołtysów do wzięcia udziału w uroczystościach jubileuszowych 50 lecia jednostki OSP 
w Kudrowicach. Podał  harmonogram uroczystości.  

Następnie zapoznał Radę z wnioskami z Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice z dnia 
22.08.2008 r. które miały dotyczyć kontroli wydatkowania środków na remont Domu 
Ludowego w Bychlewie i boiska sportowego w Bychlewie  - okres objęty kontrolą od 
01.11.2008 r. do dnia kontroli oraz dyskusji z posiedzenia Komisji z dnia 22 sierpnia 2008 
w temacie Gospodarowanie środkami budŜetowymi i działalności Domu Ludowego 
w Bychlewie i klubu sportowego „Jutrzenka”. 

Komisja Rewizyjna wypracowała następujące wnioski: 

 

1. Przy planowaniu budŜetu na rok 2009 naleŜy opracować strukturę organizacyjną 
Domu Ludowego w Bychlewie wraz z całkowitą kalkulacją kosztów utrzymania. 

2. Zweryfikować zatrudnienie i zakresy obowiązków poszczególnych pracowników 
w Domu Ludowym w Bychlewie.  

3. Komisja oczekuje, Ŝe Klub Sportowy „Jutrzenka” wykaŜe większą determinację w 
wyegzekwowaniu wypełniania obowiązków przez pracownika, z którym zawarta jest 
umowa o pracę.  

Komisja zwraca się do Przewodniczącego Rady Gminy o przekazanie wypracowanych 
wniosków pozostałym Komisjom Rady Gminy. 
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Przewodniczący powiedział, Ŝe zapoznał się z protokołem kontroli przeprowadzonej przez 
Komisję Rewizyjną na temat „Kontrola wydatkowania środków na remont Domu Ludowego 
w Bychlewie i boiska sportowego w Bychlewie - okres objęty kontrolą od 01.11.2006 do dnia 
kontroli, w którym to wnioski te zostały zapisane jako wnioski pokontrolne, jego zdaniem 
przedłoŜone wnioski nie są wnioskami tematycznie związanymi z kontrolą, szczególnie 
wniosek o numerze 1, a treść  wniosku  o numerze 3 nie jest formą wniosku. 

Przewodniczący Rady nawiązując do wypowiedzi sołtysa wsi Terenin A. Barana w kwestii 
zorganizowania zbiórki środków pienięŜnych na rzecz poszkodowanych na skutek szalejącej 
wichury na terenie Polski dnia 15 sierpnia br. przedłoŜył Radzie Gminy pismo Starosty 
Pabianickiego wraz z załącznikami w formie apelu  Starostów,  tych powiatów,  na których  
wichura wyrządziła największe szkody z prośbą o pomoc. Pismo z załącznikami w załączeniu 
do protokołu – zał nr 14 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą, aby radni i sołtysi wyrazili swoją wolę pomocy przy 
oborze  diet, czy teŜ  ryczałtów za udział w sesjach. 

Sołtysi wnioskowali, aby Wójt Gminy wystąpił z pismem obiegowym do mieszkańców naszej 
gminy w tej sprawie, wówczas oni będą mieli moŜliwość przeprowadzenia zbiórki na rzecz 
poszkodowanych w czasie kiedy będą zbierali podatek  od mieszkańców.  

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał Radę z pismem Wojewody Łódzkiego z dnia 
22.08.2008 znak ON.V.0422/2/2008 informującym nas, o tym, iŜ wniosek Rady Miejskiej 
w Łodzi w sprawie zmiany granic Miasta Łodzi polegającej na włączeniu do terytorium  
Miasta Łodzi części gminy Pabianice w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków został 
rozpatrzony negatywnie przez Radę Ministrów dnia 28 lipca 2008 r. – pismo w tej sprawie 
stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem o upowaŜnienie jego osoby i osoby 
Wójta Gminy do wystosowania na łamach gazety ogólnopolskiej podziękowania dla tych 
wszystkich, którzy wnieśli swój wkład w obronę  granic gminy Pabianice.  

Wójt Gminy H. Gajda przekazał sołtysom plakaty informujące o festynie doŜynkowym 
gminnym mającym odbyć się 31 sierpnia br. w Pawlikowicach, a takŜe poinformował 
o mających odbyć się w Dłutowie doŜynkach powiatowych dnia 14.09. br., rozdał plakaty 
informujące o powyŜszym  do rozpropagowania na terenie sołectw.  

Informował takŜe o uroczystościach jubileuszowych 70 lecia parafii w Ksawerowie, które 
odbędą się 31 .08.br o godz. 11,30.  

Przekazał informację o tym, Ŝe posiedzenie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach juŜ 
z przedstawicielem Wojewody Łódzkiego odbędzie się dnia 10 września br.  o godz. 12,00 
w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  

Ponadto poinformował, Ŝe Rada Społeczna Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach powołana przez Radę Gminy 
w miesiącu czerwcu ogłosiła konkurs na kierownika zakładu, ale brak jest osób 
zainteresowanych, zgłosiła się firma, która zainteresowana jest prowadzeniem  
niepublicznego  zakładu. Osoba, która   jest zainteresowana  przygotowaniem nam zakładu do 
działalności, to jest od miesiąca września do grudnia zaŜądała honorarium w wysokości 
25 tys. zł. brutto za przeprowadzone prace. Nazajutrz jest  umówione spotkanie z kolejną 
firmą zainteresowaną  w/w tematem.  
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Wójt odniósł się do wypowiedzi radnej Z. Kasperskiej w temacie dot. śmierci mieszkańca wsi 
Świątnik. Powiedział , Ŝe ubolewa nad tym, iŜ mieszkaniec jego gminy nie miał spełnionych 
naleŜytych warunków bytowych, niestety nic na jego temat Ŝycia i warunków wcześniej nie 
wiedział. Sąsiedzi, czy teŜ Ŝaden z mieszkańców w tej sprawie nie interweniowali u niego, 
a takŜe w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej.  

Mieszkaniec miał dwóch synów, jeden z nim mieszkał. Wójt poinformował, Ŝe dopiero po 
śmierci w/w osoby dowiedział się o sytuacji i stała się ona dla niego podejrzana w czasie 
kiedy natychmiast jeden z synów zmarłego p. Nowickiego przyszedł do niego o udzielenie 
informacji w jaki sposób załatwia się sprawy spadkowe.  

W sprawie dot. działki w Koninie na której posadowiona jest straŜnica OSP – Wójt 
powiedział, Ŝe tak jak juŜ wcześniej informował Radę Gminy na poprzedniej sesji, 
właścicielki tej działki Ŝądają kwotę  120 tys. zł za tę nieruchomość.  

Najpierw jednak Wójt, poinformował, Ŝe zleci wycenę w/w nieruchomości przez 
rzeczoznawcę.  

 

Ad. pkt. 13. 

 

Komisja Uchwal i Wniosków odczytała protokół z Komisji Uchwal i Wniosków sporządzony 
na XXIV sesji Rady Gmin y Pabianice. 

Przewodniczący Rady poddawał kolejno do głosowania  wnioski zgłoszone podczas obrad 
sesji Rady Gminy, które zostały zapisane przez Komisję  do protokołu.  

1. Za wnioskiem w sprawie podpisania porozumienia  przez Wójta Gminy Pabianice 
z firmą przewozową  PKS na przewóz pasaŜerów na trasie - od krańcówki ul W. Janke 
w Pabianicach do skrzyŜowania z drogą prowadzącą do Jadwinina przez Rydzyny 
i z powrotem Rada opowiedziała się głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
wstrzymujących się i bez głosów przeciwnych. 

2. Za wnioskiem w sprawie ustawienia kosza na śmieci na przystanku autobusowym 
w Piątkowisku Rada opowiedziała się w głosowaniu 13 głosami, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

3. Za wnioskiem w sprawie udzielenia odpowiedzi przez Przewodniczącego Rady do 
Urzędu Wojewódzkiego w kwestii zaopiniowaniu projektu Rozporządzenia 
Wojewody Łódzkiego w sprawie wyznaczenia „Tuszyńsko – Dłutowsko –
Grabiańskiego ” Obszaru Chronionego Krajobrazu i  Obszaru Chronionego 
Krajobrazu „Dolina Neru” podtrzymujące stanowisko Rady Gminy Pabianice 
wyraŜone w uchwałach: Nr XX/126/ 2008 i Nr XX/127/2008 Rady Gminy Pabianice 
z dnia z dnia 30 kwietnia 2008 r. Rada opowiedziała  się w głosowaniu - 13 głosami 
za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

4. Za wnioskiem Przewodniczącego  Rady o   skierowanie do Komisji Rady tematu dot. 
rozpatrzenia moŜliwości zwiększenia zatrudnienia o 0,5 etatu w administracji 
w kaŜdej ze szkół na naszym terenie opowiedziało się 8 radnych przy 4 głosach 
przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się.  

5. Za wnioskiem Komisji Rewizyjnej aby przy planowaniu budŜetu na rok 2009 
opracować strukturę organizacyjną Domu Ludowego w Bychlewie wraz z całkowitą 
kalkulacją kosztów utrzymania Rada opowiedziała się 12 głosami, przy 1 głosie 
wstrzymującym się.  



 16

6. Przewodniczący Rady odstąpił od poddania do głosowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej  z dot. zweryfikowania  zatrudnienia i zakresu obowiązków 
poszczególnych pracowników w Domu Ludowym w Bychlewie argumentując to tym, 
Ŝe są to kompetencje stricte Wójta Gminy.  

7. Nie poddał takŜe do głosowania wniosku Komisji Rewizyjnej o treści „ Komisja 
oczekuje, Ŝe Klub Sportowy „Jutrzenka” wykaŜe większą determinację 
w wyegzekwowaniu wypełniania obowiązków przez pracownika, z którym zawarta 
jest umowa, uznając, Ŝe treść zapisu nie jest formą wniosku.  

8. Rada jednomyślnie przyjęła  wniosek o przeprowadzeniu pomocy  wśród radnych, 
sołtysów na rzecz poszkodowanych w wichurze na terenie Polski w dniu 15 sierpnia 
2008, upowaŜniając Wójta Gminy do rozesłania do mieszkańców gminy pism 
obiegowych z apelem o pomoc .  

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty przez Radę i stanowi zał. nr 16 do 
protokołu. 

 

Ad. pkt. 14.  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował dyrekcji SP w Bychlewie za udostępnienie sali 
pod obrady sesji  i zamknął XXIV sesje Rady Gminy.  

 

 

      Obradom sesji przewodniczył: 

      Przewodniczący Rady  

 

       Roman Figiel  

 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  


